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Zápis ze setkání pracovní skupiny pro 

polytechnické vzdělávání a řemesla 
 

Místní akční plán vzdělávání IV ORP Žďár nad Sázavou 
registrační číslo CZ.02.02.XX/00/23_017/0008306 

 

Datum setkání: 17.12.2024 (15 - 17 h) 

Místo setkání: Knihovna M. J. Sychry, Havlíčkovo náměstí 5, Žďár nad Sázavou 

Přítomní: viz. prezenční listina setkání 

 

Program setkání 
1. Přivítání účastníků setkání a úvod (všechny PS) 

2. Informace o průběhu realizace projektu MAP IV v roce 2024 (všechny PS) 

3. Informace o plánovaných aktivitách projektu MAP IV v roce 2025 (všechny PS) 

4. Interní evaluace projektu MAP IV 

5. Samostatné jednání pracovní skupiny pro polytechnické vzdělávání a řemesla 

6. Diskuse, různé a ukončení setkání (všechny PS) 

7. Prohlídka prostor knihovny po modernizaci (zájemci) 

Projednané body 
Body setkání 1, 2, 3 a 6 byly určeny pro všechny pracovní skupiny, a tak probíhaly pro všechny pracovní 

skupiny společně. Po realizaci bodu 3 se jednotlivé skupiny oddělily a v rámci bodu 4 a 5 probíhalo jejich 

samostatné jednání. 

 

1. Přivítání účastníků setkání a úvod 

Manažerka projektu Ing. Radka Klementová přivítala přítomné a poděkovala jim za jejich účast na 

společném setkání pracovních skupin a Řídícího výboru MAP IV. Omluvila nepřítomné, kteří se nemohli 

z osobních, pracovních či zdravotních důvodů dostavit. V úvodní části seznámila účastníky s programem 

setkání. 

2. Informace o průběhu realizace projektu MAP IV v roce 2024 

Manažerka projektu Ing. Radka Klementová informovala o aktuálním stavu plnění nastavených 

indikátorů projektu MAP IV. Indikátory se daří plnit dle stanoveného plánu a je vysoký předpoklad, že 

budou do konce realizace projektu všechny úspěšně naplněny.  

Koordinátor implementace Mgr. Pavel Veselý prezentoval přehled všech aktivit, které byly realizovány v 

průběhu roku 2024. Tato prezentace byla doplněna také fotografiemi pořízenými z těchto jednotlivých 

aktivit a také o hodnocení těchto aktivit jejich účastníky. 
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Vedoucí pracovní skupiny pro moderní didaktické formy Mgr. Lucie Topinková seznámila ostatní se svým 

pohledem na realizované aktivity, ocenila zejména jejich praktický přínos a pozitivní dopady na cílové 

skupiny projektu.  
 

Vyjádřila názor, že výborně funguje také spolupráce a výměna zkušeností a příkladů dobré praxe mezi 

jednotlivými pedagogy i školami v rámci ORP Žďár nad Sázavou, a to jak formální, tak i neformální cestou. 

Poděkovala všem členům pracovních skupin za jejich zapojení do projektu MAP IV a za jejich aktivní 

přístup. Obdobně se vyjádřili i vedoucí ostatních pracovních skupin.  
 

Mgr. Pavel Veselý poděkoval všem členům pracovních skupin, kteří se úspěšně podíleli jako lektoři na 

některých vzdělávacích aktivitách, a vyjádřil přesvědčení, že tyto interní zdroje budou v rámci projektu 

MAP IV efektivně využívány i v budoucnu. 
 

Ing. Radka Klementová ještě zmínila další realizované aktivity, které nemají „vzdělávací“ charakter, ale 

jsou neméně důležité, a to zejména aktualizaci Strategického rámce MAP, který byl schválen v aktuální 

podobě Řídícím výborem MAP 4. října tohoto roku.  
 

Na závěr tohoto bodu vedoucí skupiny pro financování Ing. Dominika Paulová rekapitulovala dosavadní 

celkové náklady na realizaci implementačních aktivit. Dále náklady strukturovala dle toho, pod kterou 

pracovní skupinu jednotlivé aktivity tematicky spadají. Nejvíce aktivit bylo realizováno v rámci 

moderních didaktických forem, nejméně naopak v oblasti polytechniky a řemesel. 
 

3. Informace o plánovaných aktivitách projektu MAP IV v roce 2025 

V dalším bodu programu setkání informovala Ing. Radka Klementová o aktivitách plánovaných v dalším 

období, které jsou již nyní konkrétně datovány, a také zmínila další aktivity, které v roce 2025 proběhnou, 

ale není u nich zatím stanoveno přesné datum realizace. Zároveň vyzvala pracovní skupiny, aby na svých 

nejbližších setkáních projednaly návrhy na další aktivity a také případně navrhly osoby, které by tyto 

aktivity mohly lektorsky zaštítit. 

4. Interní evaluace projektu MAP IV 

V rámci vnitřní evaluace projektu MAP IV rozdala evaluátorka projektu Ing. Martina Šmolová všem 

přítomným členům Řídícího výboru a pracovním skupinám evaluační dotazníky. Po krátké instruktáži a 

vysvětlení cíle této formy evaluace se jednotlivé pracovní skupiny oddělily a samostatně formou řízené 

diskuse, hledání konsensu a následného vyplnění evaluačního dotazníku poskytly požadovanou zpětnou 

vazbu. Každá pracovní skupina tedy odevzdala 1 evaluační dotazník za celou pracovní skupinu.  

Členové Řídícího výboru vyplňovali dotazníky individuálně, ale i mezi nimi probíhala neformální diskuse 

k tématům, která se v dotaznících objevovala.  

5. Samostatné jednání pracovní skupiny pro polytechnické vzdělávání a řemesla 

Členové pracovní skupiny se při jednání shodli, že je třeba nastavit další aktivity pro oblast 

polytechnického vzdělávání také pro cílovou skupinu dětí a žáků. Zhodnotili, že implementační aktivity 

pro pedagogy jsou nastaveny vhodně a efektivně a mají pozitivní ohlas, ale je třeba více se zaměřit i 

přímo na děti a žáky. Vedoucí pracovní skupiny Miroslav Kotík vyzval všechny členy pracovní skupiny, 

aby se pokusili promyslet a vytipovat, jaké konkrétní aktivity by se v této oblasti daly realizovat pro 

cílovou skupinu dětí a žáků. Další setkání pracovní skupiny bude pak zaměřeno právě na tuto 

problematiku a mělo by přinést zcela konkrétní tipy na aktivity (případně i konkrétní lektory či vzdělávací 

instituce), které by se v dalším období v rámci projektu MAP IV realizovaly. 
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Koordinátor implementace Mgr. Pavel Veselý zmínil vizi Active – SVČ více za zaměřit na polytechniku a 

řemesla a užší propojení v těchto oblastech se školami. Nabízí se tedy možnost vzájemné spolupráce, 

propojení formálního a neformálního vzdělávání. 
 

Dále Mgr. Dobrovolná informovala, že k 31.01.2025 bude muset z osobních důvodů svou činnost 

v pracovní skupině ukončit. 

6. Diskuse, různé a ukončení setkání 

Na závěr celého setkání manažerka projektu Ing. Radka Klementová poděkovala všem nejen za jejich 

dnešní účast, ale také za jejich aktivní zapojení do dosavadní realizace projektu, a vyjádřila přesvědčení, 

že tato výborná spolupráce bude pokračovat i nadále. Všem zúčastněným popřála klidné a pohodové 

vánoční svátky a hodně zdraví a sil do nového roku 2025. Poté setkání formálně ukončila. 

7. Prohlídka prostor knihovny po modernizaci (zájemci) 

Po formálním ukončení celého setkání si mohli zájemci prohlédnout prostory knihovny, která prošla 

komplexní rekonstrukcí a modernizací a byla nově otevřena v říjnu letošního roku. Ředitelka knihovny  

Ing. Martina Sedláková zájemce provedla prostory knihovny a zodpověděla vznesené dotazy týkající se 

zejména průběhu rekonstrukce a nového systému fungování.  

 

Ve Žďáře nad Sázavou dne 18.12.2024 


